
Referat 

Styremøte KBHL 2023-08-10 

 

Referent: Tor Martin Aabol 
Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Arne Jørgen Karlsen, Øystein Dalevoll, Tor Martin Aabol. 
Inviterte gjester: Bjørn Reime 
Fravær: Ståle Nilsen, 
Sted: Teams 
Rød tekst = oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Hjemmeside må 
oppdateres 

Hjemmesiden må oppdateres med nytt styre og nytt 

bilde. 

KBHK ønsker også engen mailadresse 

Ny mailadresse er post@kbhl.no 

Ståle og Tor Martin får tilgang for å kunne redigere 

hjemmesiden. 

Hjemmesiden må oppdateres blant annet med 

retningslinjer for løypekjøring. 

 

 
BR 
 

HN 
 
 

BR 
 
 

TMA/SN/
BR 

 
Utført 

 
Utført 

 
 

Utført 
 
 

Neste møte 

Spørre-
undersøkelse 
 

Vi ønsker å gjennomføre en anonym undersøkelse til de 

som ikke har betalt løypebidrag. Bjørn har mailadresse 

og Øystein/Håvard lager spørsmål.  

Vi bruker en gratis-versjon av Easy-Quest 

ØD/BR 
 

 

Høring nye 
vedtekter 
 

Tor Martin sender ut utkast til nye vedtekter til alle 

Vellagsformenn + KVS, med svarfrist 1/6.  

Punkt om styreforsikring fjernes før utsendelse. 

Høring gjennomført og noen innspill tatt inn i revisjon 3 

som legges frem på årsmøte 

 

 
TMA 

 
Utført 

 
 

Utført 

Sommerløyper 
 

Deler av Svåheii rundt må remerkes med maling. 

Frovassdalen rundt skal merkes med blåfarge og legges 

på UT.no Arne Jørgen logger GPS og Bjørn legger ut 

Hellebrotet-Nystøylnuten er merket, men ligger ikke på 

UT.no. Arne Jørgen logger GPS og Bjørn legger ut 

Håvard svarer Huvtjønnleiken Vel at det inneværende 

sesong ikke er midler til kloppebidrag. 

 

 
 

AJK/BR 
 
 
AJK/BR 

 
 

HN 

 
 

Utført 
 
 
 
 
 

Neste møte 

mailto:post@kbhl.no


 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Vinterløyper Ny løypetrase fra Holmvatn til Stokkosen 
Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% 

det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2022/23. 

Håvard tar seg med Ståle og Kristian for en befaring før 

årsmøte. 

 
 
 
 

HN + SN 
 

 

 
 
 
 
 

Valg Arne Jørgen, Ståle og Tor Martin er valgt ett år til. 

Håvard, Øystein er på valg + et 6. styremedlem 

Håvard har kontakt med valgkomiteen 

  

Økonomi Årsregnskapsrapport og årsregnskap med et negativt 

resultat på 11.220,80 ble gjennomgått og godkjent av 

styret.  
  

Forberedelser til 
årsmøte 

Møtested er bestilt og varsel om sted og dato ble sendt 

ut til påske. 

Saksdokumenter og formell innkalling legges ut på 

hjemmeside og FB i etterkant av dette møtet. 

Følgende dokumenter til årsmøtet ble gjennomgått og 

godkjent: 

• Innkallelse til årsmøte 9/9-2023 

• Agenda 

• Saksliste 

• Årsregnskap 2022-2023 

• Årsregnskapsrapport 

• Budsjett 2023-2024 

• Årsrapport 

• Aktivitetsplan 

• Løypeplan 

Praktiske oppgaver ved gjennomføring av møtet: 

• Møteleder Håvard eller valg 

• Referat Tor Martin eller valg 

• Medlemsregister Bjørn og Øystein  

• Stemmesedler Håvard 

• Tellekorps Bjørn, Øystein og Øystein 

• Tor Martin ordner video kanon og lerret 

 

  

 
 


